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Abstract (en)
The assembly (1) has a footwear retaining device (4) for retaining footwear on a sliding board (3) i.e. cross-country ski. The device is longitudinally
extended from a rear end (11) until a front end (12). The board has a receiving zone (27) for longitudinally receiving the device with respect to the
board. A plastic wedge (35) inclines the device longitudinally with respect to the board, so that the level of the device is reduced from the front end
towards the rear end.

Abstract (fr)
Ensemble (1) comprenant une planche de glisse (3) et un dispositif de retenue (4) d'un article chaussant sur la planche (3), le dispositif (4)
s'étendant longitudinalement depuis une extrémité arrière (11) jusqu'à une extrémité avant (12), la planche (3) présentant une zone d'accueil (27)
prévue pour recevoir le dispositif de retenue longitudinalement par rapport à la planche. L'ensemble (1) comprend un moyen de calage qui incline
le dispositif de retenue (4) longitudinalement par rapport à la planche (3), de façon que le niveau du dispositif de retenue (4) se réduise depuis
l'extrémité avant (12) vers l'extrémité arrière (11).
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